
Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testület
Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság

JEGYZŐKÖNYV

Készült: Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális,
Egészségügyi és Lakásügyi Bizottságának 2022. szeptember 20-án (kedd) 
13:00 órai kezdettel a Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal HL emelet 300-as 
termében megtartott 12. rendes üléséről

Levezető elnök: Hermann György

Jelenlévő tagok:
Czeglédy Ádám - alelnök
Sántha Petemé - alelnök
Könczöl Dávid
Gosztonyi Géza;
Mezei Boldizsár
Dr. Weisz Gábor Miklós

Távol: Egry Attila; Gondos Judit; Bálint Gergely

A törvényességi képviseletet dr. Bojsza Krisztina látja el.

Jelenlévő meghívottak:
Szili-Darók Ildikó - alpolgármester
Nováczki Eleonóra - Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. Vagyongazdálkodási igazgató
Tiszai Árpád - Költségvetési és Pénzügyi Ügyosztály ügyosztályvezető
Takács Gábor - Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ intézményvezető
Borbás Gabriella - Kerületgazdálkodási Ügyosztály ügyosztályvezető
Nagy Ibolya - Családtámogatási Iroda vezetője
dr. Faragó Judit -Józsefvárosi Szent Kozma Egészségügyi Központ
Koscsóné Kolkopf Judit - Józsefvárosi Egyesített Bölcsődék intézményvezetője
dr. Szirti Tibor JGK Zrt. vagyongazdálkodási igazgató-helyettes
Ferenc Erika - JGK Zrt.
Rozina Brigitta - JGK Zrt.
Kerékgyártó Anna írisz - Vagyongazdálkodási Iroda
Cser-Szőke Ágnes

Hermann György
Tisztelettel köszöntőm megjelent Bizottsági tagokat, a meghívott vendégeket és valamennyi 
jelenlévőt, a Budapest Józsefváros Önkormányzat Képviselő-testület Szociális, Egészségügyi 
és Lakásügyi Bizottság 12. rendes ülését megnyitom. Kérem a tisztelt Bizottság tagjait, hogy 
kapcsolják be szavazókészülékeiket a létszám megállapítása érdekében. A Bizottság tagjainak 
száma 10 fő, jelen van 6 fő, megállapítom, hogy a Bizottság határozatképes. Távolmaradását 
bejelentette Gondos Judit, Bálint Gergely és Egry Attila. Sántha Pétemé nem tudom, hogy 
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végül jön vagy sem és a mai napon a törvényességi képviseletet dr. Bojsza Krisztina látja el. A 
napirenddel kapcsolatban tájékoztatom a tisztelt Bizottságot, hogy a „Javaslat a 2022. évi 
Díszpolgári címre és elismerő díjakra vonatkozó döntések meghozatalára” című előterjesztés 
nem érkezett meg, úgyhogy a Bizottság nem tárgyalja és a 2. blokk napirendi számozása ennek 
megfelelően fog változni. Most szavazzunk a napirendi javaslatról, a 2022. szeptember 15-én 
kiküldött meghívó és az elhangzott módosítás szerint a Bizottság vita nélkül egyszerű 
többséggel szavaz, kérem a tisztelt bizottsági tagokat, hogy szavazzunk most! Megállapítom, 
hogy 6 igen 0 nem és 0 tartózkodás mellett a Bizottság a napirendet elfogadta.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottságának 

146/2022. (IX. 20.) számú határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság úgy dönt, hogy a meghívóban kiküldött, 
valamint az elhangzott módosítás szerinti napirendi javaslatot elfogadja.

Napirend

I, Átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztések 
(írásbeli előterjesztések.)

Zárt előterjesztések

1. Javaslat méltányossági támogatás iránti kérelem elbírálására 
Előterjesztő: Szili-Darók Ildikó alpolgármester ZÁRT ÜLÉS

2. Tájékoztató Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális, 
Egészség-ügyi és Lakásügyi Bizottságának 2022. július 19-én megtartott 10. rendes 
ülésén feltett kérdésekre
Előterjesztő: Szili-Darók Ildikó alpolgármester ZÁRT ÜLÉS

3. Javaslat a Budapest VIII. kerület, Bérkocsis utca ' ' szám alatti épület kiürítése 
kapcsán a szám alatti lakás bérlőjének bérleti jogviszonyával
kapcsolatos döntés meghozatalára
Előterjesztő: Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt., Nováczki Eleonóra 
vagyongazdálkodási igazgató ZÁRT ÜLÉS

4. Javaslat a Budapest VIII. kerület, Dankó u. . szám alatti
önkormányzati tulajdonú lakásra vonatkozó tulajdonosi hozzájárulással 
kapcsolatos döntés meghozatalára
Előterjesztő: Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt., Nováczki Eleonóra 
vagyongazdálkodási igazgató ZÁRT ÜLÉS

5. Javaslat a Budapest VIII. kerület, Dugonics utca ' szám alatti lakás
bérbeadásával kapcsolatos döntés meghozatalára
Előterjesztő: Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt., Nováczki Eleonóra 
vagyongazdálkodási igazgató ZÁRT ÜLÉS
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6. Javaslat a Budapest VOL kerület, Dugonics utca ' . szám alatti
lakásra vonatkozó kiürítési eljárás folytatásával kapcsolatos döntés meghozatalára 
Előterjesztő: Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt., Nováczki Eleonóra 
vagyongazdálkodási igazgató ZÁRT ÜLÉS

7. Javaslat a Budapest VIII. kerület, József utca szám alatti
önkormányzati tulajdonban lévő lakás bérbeadásával kapcsolatos döntés 
meghozatalára
Előterjesztő: Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt., Nováczki Eleonóra 
vagyongazdálkodási igazgató ZÁRT ÜLÉS

8. Javaslat a Budapest VIII. kerület, Krúdy Gyula utca . szám alatti
lakás bérbeadásával kapcsolatos döntés meghozatalára
Előterjesztő: Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt., Nováczki Eleonóra 
vagyongazdálkodási igazgató ZÁRT ÜLÉS

9. Javaslat a Budapest VIII. kerület, Magdolna utca
szám alatti lakások csatolásával kapcsolatos döntés meghozatalára 

Előterjesztő: Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt., Nováczki Eleonóra 
vagyongazdálkodási igazgató ZÁRT ÜLÉS

10. Javaslat a Budapest VIII. kerület, Nagy Templom utca ' __ . szám alatti
közszolgálati lakás Budapesti Rendőr-főkapitányság VIII. Kerületi 
Rendőrkapitányság dolgozója részére történő bérbeadásával kapcsolatos döntés 
meghozatalára
Előterjesztő: Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt., Nováczki Eleonóra 
vagyongazdálkodási igazgató ZÁRT ÜLÉS

11. Javaslat a Budapest VIII. kerület, Tömő utca ~ szám alatti lakás
bérleti jogviszony meghosszabbításának elutasításával kapcsolatos döntés 
meghozatalára
Előterjesztő: Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt., Nováczki Eleonóra 
vagyongazdálkodási igazgató ZÁRT ÜLÉS

IL Képviselő-testMeti eHőterjesztések véleményezése
(írásbeli előterjesztések)

Nyilvános előterjesztések

1. Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 2022. évi 
költségvetésről szóló 6/2022. (II. 24.) önkormányzati rendelet II. módosítására 
Előterjesztő: Pikó András polgármester

2. Javaslat a pénzbeli és természetbeni, valamint a személyes gondoskodást nyújtó 
szociális és gyermekjóléti ellátások helyi szabályairól szóló 10/2015. (III. 01.) 
önkormányzati rendelet és a szénmonoxid érzékelő berendezés igénylésére 
vonatkozó feltételekről szóló 32/2019. (VIII. 22.) önkormányzati rendelet 
módosításáról
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Szili-Darók Ildikó alpolgármester
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3. Javaslat az önkormányzat tulajdonában álló lakások bérbeadásáról szóló 
önkormányzati rendelet megalkotásához szükséges döntések elfogadására 
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Szili-Darók Ildikó alpolgármester, Hermann 
György önkormányzati képviselő

4. Javaslat „European City Facility - Városokkal a városokért - helyi fenntartható 
energetikai beruházások támogatása” című felhívásra pályázat benyújtására 
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester

5. Javaslat a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz 
történő csatlakozásra és pályázat kiírására
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester, Szili-Darók Ildikó alpolgármester

6. Javaslat a Józsefvárosi Szent Kozma Egészségügyi Központ módosított szervezeti 
és működési szabályzatának, valamint térítési szabályzatának jóváhagyására 
Előterjesztő: Szili-Darók Ildikó alpolgármester

1. Javaslat a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ alapító 
okiratának módosítására, valamint a Szervezeti és Működési Szabályzatának 
jóváhagyására
Előterjesztő: Szili-Darók Ildikó alpolgármester

8. Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi határozatok és a 
veszélyhelyzet idején meghozott polgármesteri döntések végrehajtásáról, az előző 
ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb eseményekről és az 
átmenetileg szabad pénzeszköz állomány lekötéséről
Előterjesztő: Pikó András polgármester

L Átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztések 
(írásbeli előterjesztések)

Zárt előterjesztések

Napirend 1.1 pontja: Javaslat méltányossági támogatás iránti kérelem elbírálására
Előterjesztő: Szili-Darók Ildikó alpolgármester ZÁRT ÜLÉS

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése értelmében.
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott

147/2022. (IX. 20.) sz. SZELB határozatot a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.
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Napirend 1.2 pontja: Tájékoztató Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő
testülete Szociális, Egészség-ügyi és Lakásügyi Bizottságának 2022. július 19-én 
megtartott 10. rendes ülésén feltett kérdésekre
Előterjesztő: Szili-Darák Ildikó alpolgármester ZÁRT ÜLÉS

Napirend 1.3 pontja: Javaslat a Budapest VIII. kerület, Bérkocsis utca . . szám alatti 
épület kiürítése kapcsán a í ‘ ~. szám alatti lakás bérlőjének bérleti jogviszonyával
kapcsolatos döntés meghozatalára
Előterjesztő: Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt., Nováczki Eleonóra vagyongazdálkodási 
igazgató ' ’ ZÁRT ÜLÉS

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése értelmében.
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott

148/2022. (IX. 20.) sz. SZELB határozatot a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

Napirend 1.4 pontja: Javaslat a Budapest VIII. kerület, Dankó u. szám
alatti önkormányzati tulajdonú lakásra vonatkozó tulajdonosi hozzájárulással 
kapcsolatos döntés meghozatalára
Előterjesztő: Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt., Nováczki Eleonóra vagyongazdálkodási 
igazgató ‘ ZÁRT ÜLÉS

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése értelmében.
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott

149/2022. (IX. 20.) sz. SZELB határozatot a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

Napirend Ï.5 pontja: Javaslat a Budapest VIII. kerület, Dugonics utca 
szám alatti lakás bérbeadásával kapcsolatos döntés meghozatalára
Előterjesztő: Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt., Nováczki Eleonóra vagyongazdálkodási 
igazgató ZÁRT ÜLÉS

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése értelmében.
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott

150/2022. (IX. 20.) sz. SZELB határozatot a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

Napirend 1.6 pontja: Javaslat a Budapest VIII. kerület, Dugonics utca
szám alatti lakásra vonatkozó kiürítési eljárás folytatásával kapcsolatos döntés 
meghozatalára
Előterjesztő: Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt., Nováczki Eleonóra vagyongazdálkodási 
igazgató ZÁRT ÜLÉS

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése értelmében.
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott

151/2022. (IX. 20.) sz. SZELB határozatot a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.
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Napirend L7 pontja: Javaslat a Budapest VIII. kerület, József utca ‘ szám
alatti önkormányzati tulajdonban lévő lakás bérbeadásával kapcsolatos döntés 
meghozatalára
Előterjesztő: Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt., Nováczki Eleonóra vagyongazdálkodási 
igazgató ZÁRT ÜLÉS

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése értelmében.
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott

152/2022. (IX. 20.) sz. SZELE határozatot a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

Napirend 1.8 pontja: Javaslat a Budapest VIII. kerület, Krúdy Gyula utca " 
szám alatti lakás bérbeadásával kapcsolatos döntés meghozatalára
Előterjesztő: Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt., Nováczki Eleonóra vagyongazdálkodási 
igazgató ZÁRT ÜLÉS

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése értelmében.
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott

153/2022. (IX. 20.) sz. SZELB határozatot a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

Napirend 1.9 pontja: Javaslat a Budapest VIII. kerület, Magdolna utca
szám alatti lakások csatolásával kapcsolatos döntés meghozatalára

Előterjesztő: Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt., Nováczki Eleonóra vagyongazdálkodási 
igazgató ZÁRT ÜLÉS

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése értelmében.
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott

154/2022. (IX. 20.) sz. SZELB határozatot a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

Napirend 1.10 pontja: Javaslat a Budapest VIII. kerület, Nagy Templom utca
szám alatti közszolgálati lakás Budapesti Rendőr-főkapitányság VIII. Kerületi 

Rendőrkapitányság dolgozója részére történő bérbeadásával kapcsolatos döntés 
meghozatalára
Előterjesztő: Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt., Nováczki Eleonóra vagyongazdálkodási 
igazgató ZÁRT ÜLÉS

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése értelmében.
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott

155/2022. (IX. 20.) sz. SZELB határozatot a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.
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Napirend 1.11 pontja: Javaslat a Budapest VIII. kerület, Tömő utca
szám alatti lakás bérleti jogviszony meghosszabbításának elutasításává]! kapcsolatos 
döntés meghozatalára
Előterjesztő: Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt., Nováczki Eleonóra vagyongazdálkodási
igazgató ZÁRT ÜLÉS

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése értelmében.
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott

156/2022. (IX. 20.) sz. SZELE határozatot a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

Hermann György
Az ülés újra nyílt, következnek a képviselő-testületi előterjesztések és időközben megkaptuk a 
Díszpolgári címekre és elismerő díjakra vonatkozó döntések meghozatalára vonatkozó 
előterjesztést, úgyhogy mivel az ülés elején úgy módosítottuk a napirendet, hogy ezt ne 
tárgyaljuk most egy újabb módosítás kell ahhoz, hogy tárgyalni tudjuk, tehát akkor kérem a 
tisztelt Bizottsági tagokat, hogy szavazzunk arról, hogy ezt az előterjesztést felvegyük a 
napirendbe és ebben az esetben természetesen az eredeti sorrend szerint, először szavazzunk 
arról, hogy fölvesszük és akkor utána pedig legyen valóban egy olvasási szünet. Indítható a 
szavazás. A Bizottság 7 igen 0 nem, 0 tartózkodással elfogadta az előterjesztés napirendre 
vételét és akkor 7 perc olvasási szünetet rendelek el 14:00 órakor folytatjuk.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottságának 

157/2022. (IX. 20.) számú határozata 
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság úgy dönt, hogy felveszi napirendre a 
„Javaslat a 2022. évi Díszpolgári Címre és elismerő díjakra vonatkozó döntések 
meghozatalára” címü elöterjesztést.

SZÜNET

II, Képviselő-testületi előterjesztések véleményezése
(írásbeli előterjesztések)

Zárt előterjesztés

Napirend 11.1 pontja: Javaslat a 2022. évi Díszpolgári Címre és elismerő díjakra 
vonatkozó döntések meghozatalára
Előterjesztő: Pikó András polgármester ZÁRT ÜLÉS

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése értelmében. 
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott

158/2022. (IX. 20.) sz- SZELB határozatot a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.
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Nyilvános előterjesztések

Napirend II.2 pontja: Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Önkormányzat 2022. évi költs égvetésről szóló 6/2022. (II. 24.) önkormányzati rendelet II. 
módosítására
Előlerjesztő: Pikó András polgármester

Hermann György
Mostantól nyílt az ülés, következik a IL2-es számú napirendi pont tárgyalása, „Javaslat 
Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 2022. évi költségvetésről szóló 
6/2022. (II. 24.) önkormányzati rendelet II. módosítására, előterjesztő Pikó András 
polgármester és megadnám a szót Tiszai Árpádnak egy rövid, tényleg rövid összefoglalóra.

Tiszai Árpád
Tisztelt Bizottság, köszönöm szépen, valóban nagyon rövid leszek, mert az előterjesztés 
teljesen részletes, ahogy szoktuk az elemi előirányzatok mozgásának a szintjéig mutatjuk be a 
költségvetés főösszegének változása mögött álló tényezőket és most kifejezetten azokra az 
előirányzat mozgásokra koncentrálnék, amelyek a szociális ágazatot, tehát a Bizottság 
hatáskörébe vagy tevékenységi körébe tartozó ágazatot érintik és azért is tudok rövid lenni, 
mert ezek zömében technikai jellegű változtatások, tehát vagy központi költségvetési 
támogatásoknak a kerületi költségvetésbe történő beépítéséről van szó, vagy pedig olyan 
döntéseknek az átvezetéséről, amelyeket korábban a Képviselő-testület már meghozott. A 
központi költségvetési támogatások keretében alapvetően két változás van, két előirányzat 
növekedés. Az egyik az összevont szociális ágazati pótléknak a beépítése, ez összesen 
59.639.343.000 forintban történt, ez háromhavi pótlékot jelent a teljes szociális ágazat, kerületi 
szociális ágazat tekintetében a június, július és augusztus hónapokra vonatkozólag. Ez ugye 
automatikusan beépül az intézmények költségvetésébe, illetve a szociális ágazatban dolgozó 
kollegáknak az illetményébe a vonatkozó jogszabály szerint, ez már jó pár éve így történik. A 
másik pedig a májusi normatíva, tehát a központi költségvetési működési támogatásokra 
vonatkozó májusi felmérés miatti módosítás alapján történt egy előirányzat növekedés, itt ugye 
szintén egy technikai dologról van szó, arról, hogy az időarányos teljesítés alapján az ellátotti, 
gondozotti, illetve gyermeklétszámok tekintetében időarányosan módosítunk gyakran a 
mutatószámokon, amennyiben ez szakmailag indokolt és ez magával hoz egy támogatás 
változás vagy egy központi működési költségvetési támogatás változást és ennek az összege a 
szociális és gyermekjóléti feladatok tekintetében 20.095.400 forint, a gyermekétkeztetési 
feladatok tekintetében pedig további 10.970.609 forint, ezt építettük be a költségvetésbe, illetve 
szintén az intézményeknek az intézményi költségvetésébe, tehát nemcsak az önkormányzati 
költségvetésbe. Ezen kívül ugye történt, jól ismert folyamat, sajnos a nyersanyagárak, illetve a 
munkaerő növekedése, illetve az inflációnak az elszabadulása, nyilvánvalóan a 
gyermekétkeztetéssel foglalkozó cégeknek a költségeibe is ezek megjelennek és éppen ezért 
kellett egy többlettámogatást adni a JSZSZGYK gyermekétkeztetési feladatainak a 
kiegészítésére 10.089.750 Ft-ban, ez az általános tartalék terhére történt meg, illetve még egy 
technikai jellegű előirányzat átvezetés van a költségvetésben. A Képviselő-testület a június 23- 
ai ülésén döntött az Egyesített Bölcsődék Játékvár Bölcsődéjének a földszinti külső és belső 
területnek a helyreállításáról 44.400.000 Ft összegben biztosított erre egy karbantartási, tehát 
dologi kiadási előirányzatot. Ennek a beépítése is megtörtént, ahogy mondom szintén egy 
technikai módosításról van szó, zömében azt hiszem ennyiben az ágazatra vonatkozó 
intézkedések vagy átvezetések összefoglalható, köszönöm szépen!
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Hermann György
Nagyon szépen köszönöm az összefoglalót. A napirend vitáját megnyitom és nem látok itt 
kérdést, hozzászólást, a vitát úgy látszik elhalasztjuk csütörtökre. A napirend vitáját lezárom és 
szavazásra bocsátom a határozati javaslatot, kérem szavazzunk róla most! Megállapítom, hogy 
a Bizottság 7 igen 0 nem és 0 tartózkodás mellett a határozati javaslatot elfogadta.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottságának 

159/2022. (IX. 20.) számú határozata 
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek a rendelet 
megalkotását és a határozati javaslatok elfogadását.

Napirend II.3 pontja: Javaslat a pénzbeli és természetbeni, valamint a személyes 
gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátások helyi szabályairól szóló 10/2015. 
(III. 01.) önkormányzati rendelet és a szénmonoxid érzékelő berendezés igénylésére 
vonatkozó feltételekről szóló 32/2019. (VIII. 22.) önkormányzati rendelet módosításáról 
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Szili-Darók Ildikó alpolgármester

Hermann György
A II. 3-as számú napirendi pont tárgyalása következik, „Javaslat a pénzbeli és természetbeni, 
valamint a személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátások helyi 
szabályairól szóló 10/2015. (III.01.) önkormányzati rendelet és a szénmonoxid érzékelő 
berendezés igénylésére vonatkozó feltételekről szóló 32/2019. (VIII. 22.) önkormányzati 
rendelet módosításáról”, az előterjesztő Pikó András polgármester és Szili-Darók Ildikó 
alpolgármester. Szili-Darók Ildikót megkérdezem, hogy kíván-e hozzászólni, úgyhogy 
megadom a szót.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen a szót Elnök úr, azt hiszem, hogy tanulni nem szégyen, tanuljuk a 
rendeletalkotást, ezért azt hiszem, hogy mégegyszer van itt a szociális rendeletünk módosítása. 
Egyrészt sajnos a világ rákényszerít minket, hogy újabb és újabb segélyeket vezessünk be, így 
volt ez a járványsegély esetén is, most pedig a rezsiemelkedés miatt és az élethelyzetek várható 
bekerülése miatt vagyunk kénytelenek kreatív módon újabb és újabb támogatásokat bevezetni. 
Alapvetően két részből áll a rendelet módosítása, egyrészt a Kormányhivatal által jelzett 
többségében technikai jellegű átvezetések, amit köszönünk szépen, másrészt pedig a segélyek 
adható számának növelése és az összegek még most sem mondom azt, hogy az igényekhez való 
igazítása, de közelítés az igények felé. Ezt láthatják a rendeletben és azt hiszem, hogy tudott 
tény, hogy végzi a Budapest Intézet egy jobb kalibrálást, egy sokkal inkább igényekhez 
megfelelő javaslatot fognak letenni, tehát még idén vissza fogunk jönni a szociális rendelet 
újabb módosításával. Most meglátjuk, hogy ebben az elkövetkező három hónapban mennyi 
segítséget tudunk nyújtani, mennyire veszik igénybe és monitorozni is fogjuk az igénybevételt, 
hogy még pontosabban be tudjuk lőni a támogatásokat a lakosság részére, köszönöm szépen!
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Hermann György
Köszönöm szépen, a napirend vitáját megnyitom és mivel kérdést, hozzászólást nem látok 
akkor a napirend vitáját le is zárom és szavazásra bocsátom az egy pontból álló határozati 
javaslatot, kérem szavazzunk most! Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen 0 nem és 0 
tartózkodás mellett a határozati javaslatot elfogadta.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testüIete 
Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottságának 

160/2022. (IX. 20.) számú határozata 
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását, a rendelet-tervezet elfogadását.

Napirend IL4 pontja: Javaslat az önkormányzat tulajdonában álló lakások bérbeadásáról 
szóló önkormányzati rendelet megalkotásához szükséges döntések elfogadására
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Szili-Darák Ildikó alpolgármester, Hermann György 
önkormányzati képviselő

Hermann György
A II. 4-es számú napirendi pont tárgyalása következik, „Javaslat az önkormányzat tulajdonában 
álló lakások bérbeadásáról szóló önkormányzati rendelet megalkotásához szükséges döntések 
elfogadására”, előterjesztő Pikó András polgármester, Szili-Darók Ildikó alpolgármester és 
Hermann György önkormányzati képviselő, azaz jómagam. Alpolgármester asszonyt 
megkérdezem neki van-e kiegészíteni valója?

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen, ugyanazt tudom elmondani, mint az imént, itt is vissza fogunk jönni még 
egy rendeletmódosítással, ez egy köztes rendeletmódosítás, amit itt látnak, mint itt is jól látszik, 
hogy itt is máshova kalibráltuk per pillanat a szociális lakbér számítását. Eddig nem volt 
teljesen igazságos a számítás módja, most ezt tettük bele, de tudjuk, hogy van még néhány 
módosítani való és ebben az évben még meg fognak történni ezek a módosítások is.

Hermann György
Köszönöm szépen és akkor a napirend vitáját megnyitom és Gosztonyi Gézának megadom a 
szót.

Gosztonyi Géza
Köszönöm, a jegyzőkönyv kedvéért felolvasom még egyszer az előbbi javaslatomat. 
Kezdeményezze a Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság a 25/2021. (VII. 22.) 
önkormányzati rendelet 1-es számú mellékletének módosítását úgy, hogy az 1-es számú 
táblázatban szereplő idézőjelben „Elhelyezés esetén a méltányolható lakásnagyság mértéke” 
című táblázat 2. sora helyébe ez a két sor kerüljön. Figyelembe vett személyek száma fő 1, 
illetve 2, ez két sorba. Lakásnagyság felső határa 1 lakószoba, illetve 1 lakószoba és egy 
félszoba ugyanabba a két sorba. Ezen túl még szeretném megjegyezni, hogy a hatályos 
lakásrendeletben a mellékletek sorszámozása megváltozott, tehát ezt át kell több helyen 
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vezetni, ez elmaradt, tehát ez a bizonyos 1-es számú melléklet ez valójában már már a 2-es, de 
ezt a szövegben is többször át kell vezetni, köszönöm szépen.

Hermann György
Köszönjük szépen az észrevételeket, a módosítóról szavazzunk szerintem most vagy nem 
tudom, hallgassuk meg a hozzászólásokat hátha van más javaslat is és akkor a módosítókról a 
végén szavazunk, megadom a szót Weisz Gábornak.

dr. Weisz Gábor Miklós
Köszönöm szépen a szót, én nem kívánok módosító javaslattal élni, olvastam az egész 
előterjesztést a kormányhivatali törvényességi eljárásra vonatkozó észrevételeket is és itt 
kapcsolódva egy kicsit az Alpolgármester asszony kiegészítésére egy köztes rendelet, hogy 
igazából jelenleg kérdés is meg megállapítás, hogy nem látom a mögöttes rendszert, hogy miért 
módosítunk most akkor, értem, hogy ezt a szót ide, azt a szót oda, ez rendben van, de nem 
látom az értelmét, hogy miért módosítjuk most így ezt a lakásrendeletet. Egyrészt mivel nem 
vonatkozik rá a Kormányhivatalnak a kötelezése, másrészt azért, mert ugye nem is egy kész 
rendszer és itt kapcsolódik be a legnyomósabb észrevételem, hogy mi eredményezi és miért 
indokolt így a módosítások keretében kialakult 2%-os növekmény, ami a bérlőknek a bérleti 
díjában meg fog jelenni az előzetes számítások szerint.

Hermann György
Szili-Darók Ildikó következik hozzászólásra, megadom neki a szót.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm, egyrészt ugyan nem kötelez minket rögtön módosításra a Kormányhivatal, de azt 
gondoljuk, hogy célszerű megtenni ezeket a módosításokat, illetve most készült el az új 
lakbérrendszer kidolgozására kiegészült háttéranyag és ezeket fogjuk majd még összevetni 
azokkal a pontos számokkal, amiket a Budapest Intézet is föl fog tárni, de fölkérném a Gabit, 
hogy segítsen ennek a megválaszolására, hogy miért pont most kell ezt behoznunk. 1.21.26

Hermann György
Megadom a szót akkor Borbás Gabriellának.

Borbás Gabriella
Köszönöm, Borbás Gabriella Kerületgazdálkodási Ügyosztály, annyi pontosítást szeretnék 
tenni, hogy mivel a Kormányhivatal észrevételei a címet is érintették, ezért a Kormányhivatal 
észrevételeit nem lehet módosítás keretében kezelni, hanem új rendeletet kell alkotni. Ha a 
címet nem érintették volna akkor lehetne módosítani, de mivel a címet is érintették, ezért új 
rendeletet kell alkotni. Namármost ha új lakásrendeletet alkot a kerület, akkor az a lakástörvény 
értelmében kétfordulós, tehát jelenleg most nem módosítunk rendeletet és a Képviselő-testület 
nem módosít és nem is alkot új rendeletet, hanem társadalmi vitára bocsátja a 
rendelettervezetet, tehát Önök előtt most egy rendelettervezet van, amit amennyiben a 
Képviselő-testület jóváhagyja társadalmi szakmai vitára kell bocsátani, ki kell függeszteni az 
Önkormányzat hirdetőtábláján és amikor ezek a vélemények beérkeztek, akkor utána annak 
megfelelően nyilván ezt át kell dolgoznunk és akkor a Képviselő-testület várhatóan a következő 
ülésére, tehát az októberi ülésre terjesztenénk be elfogadásra a rendeletet. Úgyhogy most ez itt 
a menet, tehát innen kezdve amit a Bizottság javasol, a Bizottsági tagok javasolnak, azokat 
jegyzőkönyvezzük. Én azt gondolom, hogy ezeknek a befogadásáról most lehet, hogy nem 
lenne célszerű dönteni, hiszen még egy csomó minden más ponton is módosulhat a rendelet a 
szakmai társadalmi vita eredményeképpen, valahogy így néz most ki ez a menet, köszönöm.
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Hermann György
Köszönöm szépen, Szili-Darók Ildikónak megadom a szót.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen a segítséget, tehát a lényeg, hogy egy új rendeletet alkotunk és a Gézának 
szerettem volna válaszolni, hogy egyrészt egyetértek tulajdonosi szemléletből kiindulva azzal, 
amit mondtál, hogy korlátozzuk le, hogy mekkora lakásokat adunk, csak nekem ott van egy 
szakmai ellenérvem, ez egy vita, tehát ezt majd a lakossági vitába letudjuk látszani, hogy ez azt 
jelentené, hogy nagymértékben rákényzerítjük a bérlőinket arra, hogy költözgessenek. Nagyon- 
nagyon sok olyan eset van, ahol meghalnak a bérlők, az egyenes ági leszármazott örökli a 
lakást és ha neki még nincsen annyi gyereke vagy nincsen férje, akkor bizony vissza kéne 
vennünk tőle azt a lakás amibe született és amibe él és el kéne költöznie valahová, ami nagy 
költségvonzattal is jár, illetve élethelyzetváltozással jár a személy részére, tehát ez egy nagyon 
nagy lakásmozgást eredményezne a kerületben, amit szerintem végig kell gondolnunk, hogy 
szeretnénk-e ilyet, vagy nem. Valóban tulajdonosi személettel, egyedül vagy egyszobás lakásba 
menj, tehát itt valami egészséges középutat kell találnunk, mert szerintem az se jó, hogyha a 
lakosságot arra kényszerítjük, hogy folyamatosan költözgessen sokkal-sokkal nagyobb 
arányban, mint amit most a rendelet lehetővé tett.

Hermann György
Köszönöm szépen a hozzászólást, Gosztonyi Gézának adom meg a szót.

Gosztonyi Géza
Elfogadom ezt az érvelést, az ellenérvelés az az, hogy melyik a fontosabb a költözködés vagy 
pedig a sorban állás a lakásokra ugye? Azt hiszem egyetértünk.

Hermann György
Úgy látom már kezd a társadalmi vita kibontakozni, megadom a szót Weisz Gábornak.

dr. Weisz Gábor Miklós
Köszönöm a szót, csak hogy jól értsem, akkor ugye most félig módosítunk egy rendeletet, mert 
csak így tudjuk beemelni a Kormányhivatalnak a változtatásait, de lesz majd valamikor záros 
határidőn belül egy új még kiegészítések ugye, hogy miért nem vezetjük át most a 
Kormányhivatal módosításait és aztán utána mikor lesz egy egységes kialakult álláspont, akkor 
módosítjuk magát a rendelet tartalmi részé.t Plusz nem kaptam választ a 2 százalékos 
emelkedés indoklására a bérleti díjban.

Hermann György
Akkor most arra vonatkozóan, hogy pontosan mi van a rendelettel, akkor Borbás Gabriella 
válaszol még egyszer.

Borbás Gabriella
Ha amennyiben a Képviselő-testület csütörtökön a határozati javaslatot megszavazza, ebben az 
esetben a jelenlegi lakásrendelet nem módosul, jó, tehát most nincsen szó lakásrendelet 
módosításról. Most egy új rendelet megalkotásának az első fordulója van, amikor is arról 
szavaz a Képviselő-testület, hogy az új rendeletet az Önkormányzat társadalmi vitára 
bocsáthassa, tehát nem módosul semmilyen rendelet csütörtökön.
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Hermanni György
Weisz Gábornak megadom a szót.

dr. Weisz Gábor Miklós
Lehet, hogy nem fogalmaztam egyértelműen, most társadalmi vitára bocsátunk egy 
rendeletmódosításnak az egyik felét, mert Alpolgármester asszony mondta azt ugye, nem nem 
nem nem csak hogy jó.

Hermann György
Megadom Szili-Darók Ildikónak a szót.

Szili-Bárók Ildikó
Köszönöm, belemerülünk a vitába, tehát ami most rendelkezésünkre áll anyag, ezt szeretnénk 
vitára bocsátani, beépíteni utána a civilek, lakosság, szakmai szervezetek véleményét pontosan 
bekalibrált összegekkel minden egyébbel. Ez egy rendel etalkotási fázis gyakorlatilag és utána 
fogunk jönni az új lakásrendelettel, amit politikai vitára bocsátunk.

Hermann György
Akkor a másik kérdésre még kérünk egy választ Borbás Gabriellától.

Borbás Gabriella
Ez a rendelettervezet, amiről most akkor a Képviselő-testület, egy picit azért mégiscsak 
felolvasnám hogy szól ez a határozati pont. Budapest Józsefváros Önkormányzat Képviselő
testülete úgy dönt, hogy elfogadja tervezetként az önkormányzat tulajdonában álló lakások 
bérbeadásáról szóló rendeletet az előterjesztés 2. melléklete szerinti tartalommal. Tehát 
elfogadja tervezetként és utána hosszan folytatódik a mondat, hogy gondoskodni kell a 
rendelettervezet hirdetmény útján történő közzétételéről, tehát most nem módosul semmi. 
Amikor legközelebb a társadalmi vita, szakmai vita lefolytatása után a Képviselő-testület elé 
kerül a rendelet, akkor fog a Képviselő-testület arról szavazni, hogy elfogadja ezt az új 
rendeletet. Az új rendelet megalkotásának két célja van, az egyik, hogy a Kormányhivatal 
észrevételeit kezeljük, a másik pedig hogy javítsunk a rendeletén több ponton is és ennek az 
egyik pontja az, akkor ami a szociális lakbérrendszer átalakításáról szól lakbéremelés nélkül. Itt 
ahogy a szövegben írjuk is, hogy nagyon hogy is fogalmazzak, tehát hogy nagyon zavaros és 
leginkább ezek az ábrák mutatják, tehát nagyon zavaros az ahogyan eddig a szociális 
lakbérrendszer struktúrája kinézett és hogyha megnézik ezeket az ábrákat - meg van, hogy 
miről beszélek? - a 4. oldal az előterjesztésbe, jó, akkor ott látszik leginkább a fölső ábrán, a 
fölső és az alsó ábrán is, hogy az átalakítással egyszerűen egy igazságosabb rendszer jön létre, 
ahol a két bemutatott háztartástípus esetén egyszerűen, hogyha egy kicsivel nő a háztartástípus 
jövedelme, akkor nem ugrik olyan nagyot a szociális lakbér. Ezt próbáljuk az ábrán mutatni, 
most egy pillanatra átadnám itt kolléganőmnek a mikrofont, hogy ezt egészítse ki azzal, hogy 
hogyan jött ki ez a 2 százalék. A 2 százalék egy szimulációnak az eredménye, tehát itt nem 
arról van szó, hogy mindenkinek 2 százalékkal nő a lakbére, van akié nő, van akié jelentősen 
csökken és csupán csak egy mintán jön ki az, hogy úgy hozzávetőlegesen átlagosan a mintán 2 
százalékkal nőhet a lakbér. Át is adom a szót Kerékgyártó Anna lakhatási referensnek.

Kerékgyártó Anna
Köszönöm szépen, csak nagyon röviden egészíteném ki, mert azt gondolom, hogy 
Ügyosztályvezető asszony ezt nagyon jól összefoglalta, tehát hogy alapvetően mi csak egy 80 
főből álló, illetve háztartásból álló mintán tudtuk lemodellezni az új rendszer működését ugye 
abból következően, hogy az eddigi rendszer azt gondoljuk, hogy következetlen volt az új 
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struktúrában való átállásnak a következménye, hogy valakinek valóban növekedni fog, 
valakinek pedig csökkenni fog, s úgy próbáltuk beállítani az új paramétereket és így az új 
jövedelemhatárokat is, hogy ez átlagosan gyakorlatilag a 0-t közelítse ez a növekedés, 
köszönöm szépen.

Borbás Gabriella
Még egy dologgal szeretném kiegészíteni, hogy ugye a Képviselő-testület tavaly alkotta ezt az 
új lakásrendeletet, akkor tavaly miért nem nyúltunk hozzá a lakbér struktúrához, miközben már 
akkor is tudtuk, hogy ez egy igazságtalan elosztási rendszer. Azért, mert hogyha tavaly, csak 
egy forinttal is növekedett volna valakinek a lakbére már azt sem lehetett bevezetni ugye a díj 
és adóemelési moratórium miatt. Tehát a struktúrához tavaly nem nyúlhattunk hozzá, pontosan 
tudtuk, hogy nem jó, de meg kellett várni azt, hogy megvárjuk 2023. január 1 -et, mert ez csak 
2023. január 1-től vezethető be, mivel biztosan lesz olyan, akinek 1 Ft-tal növekszik a lakbére, 
másoké meg egyébként csökkenni fog.

Herman in György
Köszönöm szépen a részletes választ, akkor én a napirend vitáját lezárnám és megkérdezném 
Gosztonyi Gézát, hogy elfogadható-e számára egy olyan verzió, hogy az ő általa 
elmondottakat, azokat nem mint előterjesztés módosítóként kezeljük, hanem csak 
észrevételként, mert hogyha módosító lenne, akkor ezt adminisztratíve eléggé sok terhet 
jelentene és hatályba úgyse fog most még lépni. Rendben, köszönöm szépen a rugalmasságot, 
akkor most a fenti észrevétellel együtt szavazzunk arról, hogy az előterjesztést a Képviselő
testület tárgyalja le. Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen 0 nem és 0 tartózkodás mellett a 
határozati javaslatot elfogadta.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottságának 

161/2022. (IX. 20.) számú határozata 
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását és elfogadását.

Napirend II.5 pontja: Javaslat „European City Facility - Városokkal a városokért - helyi 
fenntartható energetikai beruházások támogatása” című felhívásra pályázat benyújtására 
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester

Hermann György
Következik a II.5-ös számú napirendi pont tárgyalása, „Javaslat „European City Facility - 
Városokkal a városokért - helyi fenntartható energetikai beruházások támogatása” című 
felhívásra pályázat benyújtására” az előterjesztő Dr. Erőss Gábor alpolgármester, akinek meg 
is adom a szót.

Dr. Erőss Gábor
Köszönöm szépen a szót Elnök úr, akkor csak egész röviden, de végül is ide is tartozik a téma, 
ugye már a ciklus elején elkezdtünk nagyon komolyan foglalkozni az akkor még 
klímavédelemnek nevezett intézkedéscsomaggal, ami azóta, amióta energiaválság van és 
rezsiemelés turbó fokozatra kell kapcsolnunk, hiszen ezzel a földet is és az önkormányzat, meg 
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az emberek pénztárcáját is meg kell egyszerre védeni. Ennek módja az az, hogy pályázunk, 
többféle pályázaton is indultunk és indul az önkormányzat a jövőben is, van, hogy a RÉV-vel, 
van, hogy különböző konzorciumi partnerekkel, konzorcium tagjaként, meg az önkormányzat. 
A lényeg az, hogy ez egyike azoknak a pályázatoknak, amin itt ebben az esetben - de 
hangsúlyozom ez csak ebben az esetben - kimondottan a Magdolna és az Orczy negyedre 
vonatkozóan olyan energiahatékonysági beruházásokat tudnánk tulajdonképpen előkészíteni 
ebből a pénzből, ami ha majd megérkezik az uniós manna, akkor magát a beruházást, tehát az 
energiahatékonysági nagyobb léptékű beruházásokat készíti elő. Tehát, hogy készen álljunk 
azokkal a tervekkel, meg azokkal a módszerekkel és azokkal a tervekkel, ezt már mondtam, 
amiknek révén végül például a 100-as házakat a Magdolna negyedben, Orczy negyedben és 
más épületeket is ilyen energiahatékonysági beruházásokkal tudjuk „zöldíteni” és a rezsit 
megvédeni, köszönöm.

Hermann György
Köszönöm szépen Eröss Gábornak a kiegészítést, a napirend vitáját megnyitom és nem látok 
kérdést hozzászólást, úgyhogy a napirend vitáját le is zárom és szavazásra bocsátom az 1 
pontból álló határozati javaslatot, kérem szavazzunk most! Megállapítom, hogy a Bizottság 7 
igen 0 nem és 0 tartózkodás mellett a határozati javaslatot elfogadta.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottságának 

162/2022. (IX. 20.) számú határozata 
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Napirend IL6 pontja: Javaslat a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 
Ösztöndíjpályázathoz történő csatlakozásra és pályázat kiírására
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester, Szili-Darók Ildikó alpolgármester

Hermann György
A II. 6-os számú napirendi pont tárgyalása következik, „Javaslat a Bursa Hungarica 
Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz történő csatlakozásra és pályázat kiírására”, 
előterjesztő Dr. Eröss Gábor alpolgármester és Szili-Darók Ildikó alpolgármester, nem tudom 
melyikük, Eröss Gábornak adom meg a szót.

Dr. Erőss Gábor
Köszönöm, már sokat dolgozott Alpolgármester asszony, közös előterjesztésünk, tehát nyilván 
nem meglepetés, hiszen évek óta csatlakozik évről-évre az önkormányzat a Bursa Hungarica- 
hoz annyi változott a tavalyi évhez képest, hogy a felső határt a 12.000 Ft-ról tovább emeltük, 
10-röl 12-re és most 12-ről 15.000-re emelnénk. Továbbá eltökéltek vagyunk, hogy amit már 
tavaly is megígértem és némi eredményeket elértünk, de nem eleget, úgyhogy újabb 
megbeszéléseket folytattunk, hogy még inkább hogy és még több rászorulóhoz jusson el a híre 
annak, hogy lehet pályázni, különös tekintettel és tulajdonképpen akkor itt megkérném a 
teremben lévő mindenkit, nemcsak a Családtámogatási Irodát, hanem mindenkit, hogy vigye 
hírét annak, hogy azok a végzős középiskolások Józsefvárosban, akik egyetemre készülnek 
azok már pályázhatnak és még jobb is ez a modulja a Bursa Hungarica-nak, amire egyébként 
eddig sajnos nagyon kevés jelentkezés érkezett, mint a másik, a már egyetemisták számára 
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meghirdetett, merthogy itt 3 évre lehet. Tehát érettségi előtt álló józsefvárosi középiskolások 
figyeljetek, ha most pályáztok a Bursa Hungarica-t minden bizonnyal megkapjátok és az egész 
alapképzés ideje alatt 3 éven keresztül fogjátok kapni az immár megemelt összegű ösztöndíjat, 
úgyhogy úakkor ezzel a felhívással szeretném zárni és kérem a tisztelt Bizottság támogatását, 
hogy engedje meg, hogy támogassa, hogy a Képviselő-testület tárgyalhassa holnapután, 
köszönöm szépen.

Hermann György
Köszönöm szépen a kiegészítést, a napirend vitáját megnyitom és nem látok kérdést illetve 
hozzászólást, úgyhogy a napirend vitáját le is zárom és szavazásra bocsátom a határozati 
javaslatot, kérem szavazzunk róla, most! Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen 0 nem és 0 
tartózkodás mellett a határozati javaslatot elfogadta.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottságának 

163/2022. (IX. 20.) számú határozata 
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Napirend 0.7 pontja: Javaslat a Józsefvárosi Szent Kozma Egészségügyi Központ 
módosított szervezeti és működési szabályzatának, valamint térítési szabályzatának 
jóváhagyására
Előterjesztő: Szili-Darók Ildikó alpolgármester

Hermann György
A II. 7-es számú napirendi pont tárgyalása következik, „Javaslat a Józsefvárosi Szent Kozma 
Egészségügyi Központ módosított szervezeti és működési szabályzatának, valamint térítési 
szabályzatának jóváhagyására”, előterjesztő Szili-Darók Ildikó alpolgármester és itt ül velünk 
dr. Faragó Judit a JEK képviseletében, nem tudom bármelyiküknek van-e kiegészíteni valója? 
Nincs. Köszönöm szépen, a napirend vitáját megnyitom. Nincsen kérdés, illetve hozzászólás 
úgyhogy a napirend vitáját le is zárom és szavazásra bocsátom a határozati javaslatot, kérem 
szavazzunk róla, most! Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen 0 nem és 0 tartózkodás mellett a 
határozati javaslatot elfogadta.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottságának 

164/2022. (IX. 20.) számú határozata 
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.
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Napirend II.8 pontja: Javaslat a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti 
Központ alapító okiratának módosítására, valamint a Szervezeti és Működési 
Szabályzatának jóváhagyására
Előterjesztő: Szili-Darók Ildikó alpolgármester

Hermann György
A II. 8-as számú napirendi pont tárgyalása következik, „Javaslat a józsefvárosi Szociális 
Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ Alapító Okiratának módosítására, valamint Szervezeti és 
Működési Szabályzatának jóváhagyására”, előterjesztő Szili-Darók Ildikó alpolgármester és itt 
van velünk Takács Gábor, kérdezem mindkettejüket kívánnak-e kiegészítést tenni? Nem 
kívánnak, köszönöm szépen, a napirend vitáját megnyitom és megadom a szót Sántha 
Pétemének.

Sántha Péterné
Köszönöm a szót Elnök úr, szeretném megkérdezni, mert világosítsanak föl, mert nem teljesen 
kerek nálam, hogy a JSZSZGYK által egyszer visszaadott Dankó utca 40-et szeretné most újra 
a JSZSZGYK, én úgy emlékszem, hogy egyszer visszaadta a JSZSZGYK, nem, mindegy, tehát 
szeretné most az alapító okiratába ama célból beemelni, hogy a Gyermekek Átmeneti 
Otthonában két lejárt szerződésnél ne a Szentkirályi utcára kelljen megkötnie az új szerződést, 
nem? Kérem a felvilágosítást, köszönöm.

Hermann György
Megadom a szót Takács Gábornak.

Takács Gábor
Nem erről van szó, hanem egy műszaki csoportot hoznánk létre a megnövekedett feladatok 
miatt. Úgy néz ki most a helyzet, hogy 66 darab telephelyünk van és ehhez vannak olyan 
kollegáink, akik végzik ezeknek a telephelyeknek a kisebb szükségletű karbantartását. Ezeknek 
az embereknek és a műszaki koordinátorunknak szeretnénk biztosítani egy megfelelő, korrekt 
és tényleg normális elhelyezést, ahonnan tudnak indulni a munkába a karbantartási feladatokat 
ellátni, illetve álról a megfelelő adminisztrációt tudják végezni. Ezt a célt szolgálná, de 
Alpolgármester asszony nagyon jól mondja, ez mindig is a mienk volt ez a helyiség, csak nem 
szerepelt alapító okiratunkban és SZMSZ-ünkbe, mert ez a VEKOP feladatait látta el. A 
VEKOP-ot június 30-ával lezártuk, ott voltak irodáink és ott végeztük a feladatainkat, és akkor 
ezután merült föl az a lehetőség vagy jutottunk arra, hogy megpróbáljuk a Tisztelt Képviselő
testülettől elkérni ezt a mái- majd alapító, illetve SZMSZ-ben rögzítve, hogy ezt tudjuk azokra a 
célokra használni, amiket az előbb elmondtam. Úgyhogy ez a pontos indoka ennek, köszönöm 
szépen.

Hermann György
Köszönöm szépen a választ és nem látok további kérdést, illetve hozzászólást, úgyhogy a 
napirend vitáját lezárom és szavazásra bocsátom a határozati javaslatot. Megállapítom, hogy a 
Bizottság 7 igen 0 nem és 0 tartózkodás mellett a határozati javaslatot elfogadta.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottságának 

165/2022. (IX. 20.) számú határozata
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.
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Napirend IL9 pontja: Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi határozatok 
és a veszélyhelyzet idején meghozott polgármesteri döntések végrehajtásáról, az előző ülés 
óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb eseményekről és az átmenetileg szabad 
pénzeszköz állomány lekötéséről
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Hermann György
Az utolsó II. 9-es számú napirend következik, „Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű 
testületi határozatok és a veszélyhelyzet idején meghozott polgármesteri döntések 
végrehajtásáról, az előző ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb eseményekről és 
az átmenetileg szabad pénzeszköz állomány lekötéséről”, a napirend vitáját megnyitom. Nincs 
kérdés, hozzászólás úgyhogy a napirend vitáját lezárom és szavazásra bocsátom a határozati 
javaslatot. Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen 0 nem és 0 tartózkodás mellett a határozati 
javaslatot elfogadta.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottságának 

166/2022. (IX. 20.) számú határozata 
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek a 
tájékoztató tudomásul vételét.

Hermann György
Az ülés végére értünk, az ülés végén a Bizottság tagjai kérdést tehetnek fel a Bizottság 
elnökének, illetve a jogi képviseletet ellátónak dr. Bojsza Krisztinának, amennyiben ilyen van. 
Ha nincsen, akkor megköszönöm a bizottsági tagok munkáját és az ülést azt 14 óra 42 perckor 
lezárom, köszönöm szépen mindenkinek a munkát.

A jegyzőkönyvet készítette:

Hermám?György 
Szociális, Egészségügyi és

Lakásügyi Bizottság 
elnöke

Czegtódy Ádám
Szociális, Egészségügyi 
és Lakásügyi Bizottság 

alelnöke

Páli Sandomé
Jogi és Szervezési Ügyosztály 

Szervezési Iroda 
ügyintéző

A jegyzőkönyv mellékletei: - l.sz vazási lista Mvoks-ból
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1. sz. meHéklet
Szociális Bizottság

Készült: Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális,
Egészségügyi és Lakásügyi Bizottságának 2022. szeptember 20-án (kedd) 
13:00 órai kezdettel a Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal HL emelet 300-as 
termében megtartott 12. rendes üléséről

Szavazás eredménye
Ideje: 2022 szeptember 20 13:08
Típusa: Nyílt
Határozat 146 Elfogadva
Egyszerű

Megjegyzés:

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 6 100.00 60.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 6 100.00 60.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 4 40.00
Összesen 10 100.00

Név Voks Frakció
Czeglédy Ádám Igen -
Gosztonyi Géza Igen -
Hermann György Igen -
Könczöl Dávid Igen -
Mezei Boldizsár Igen -
dr. Weisz Gábor Miklós Igen
Bálint Gergely Távol -
Egry Attila Távol -
Gondos Judit Távol -
Sántha Péterné Távol
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Szavazás eredménye

Ideje: 2022 szeptember 20 14:10
Típusa: Nyílt
Határozat 159 Elfogadva
Egyszerű

Megjegyzés:

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 7 100.00 70.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 7 100.00 70.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 30.00
Összesen 10 100.00

Név Voks Frakció
Czeglédy Ádám Igen
Gosztonyi Géza Igen
Hermann György igen -
Könczöl Dávid Igen -
Mezei Boldizsár Igen -
Sántha Péterné Igen -
dr. Weisz Gábor Miklós Igen -
Bálint Gergely Távol
Egry Attila Távol -
Gondos Judit Távol -
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Szavazás eredménye

Ideje: 2022 szeptember 20 14:13
Típusa: Nyílt
Határozat 160 EJfogadva
Egyszerű

Megjegyzés:

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 7 100.00 70.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 7 100.00 70.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 30.00
Összesen 10 100.00

Név Voks Frakció
Czeglédy Ádám Igen -

Gosztonyi Géza Igen -

Hermann György Igen -

Könczöl Dávid Igen *•

Mezei Boldizsár Igen -

Sántha Péterné Igen -

dr. Weisz Gábor Miklós Igen -

Bálint Gergely Távol -

Egry Attila Távol -

Gondos Judit Távol -
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Szavazás sredmémy®

Ideje: 2022 szeptember 20 14:30
Típusa: Nyílt
Határozat ISI Elfogadva
Egyszerű

Megjegyzés:

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 7 100.00 70.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 7 100.00 70.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 30.00
Összesen 10 100.00

Név Voks Frakció
Czegiédy Ádám Igen -
Gosztonyi Géza Igen -
Hermann György Igen -
Könczöl Dávid Igen
Mezei Boldizsár Igen -
Sántha Péterné Igen -
dr. Weisz Gábor Miklós Igen -
Bálint Gergely Távol -
Egry Attila Távol -
Gondos Judit Távol -
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Szavazás eredménye
Ideje: 2022 szeptember 20 14:33
Típusa: Nyílt
Határosai 162 Elfogadva
Egyszerű

Megjegyzés:

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 7 100.00 70.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 7 100.00 70.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 30.00
Összesen 10 100.00

Név Voks Frakció
Czeglédy Ádám Igen -

Gosztonyi Géza Igen -

Hermann György igen -

Könczöl Dávid Igen -

Mezei Boldizsár Igen ».

Sántha Péterné Igen -

dr. Weisz Gábor Miklós Igen -

Bálint Gergely Távol -

Egry Attila Távol -

Gondos Judit Távol
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Szavazás eredménye

Ideje: 2022 szeptember 20 14:36
Típusa: Nyílt
Határozat 163 Elfogadva
Egyszerű

Megjegyzés:

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 7 100.00 70.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 7 100.00 70.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 30.00
Összesen 10 100.00

Név Voks Frakció
Czeglédy Ádám Igen -

Gosztonyi Géza Igen -

Hermann György Igen -

Könczöl Dávid Igen -

Mezei Boldizsár Igen -

Sántha Péterné Igen -

dr. Weisz Gábor Miklós Igen -

Bálint Gergely Távol -

Egry Attila Távol -

Gondos Judit Távol -
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Szavazás eredménye

Ideje: 2022 szeptember 20 14:37
Típusa: Nyílt
Határozat 164 Elfogadva
Egyszerű

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 7 100.00 70.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 7 100.00 70.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 30.00
Összesen
Megjegyzés:

10 100.00

Név Voles
Czeglédy Ádám Igen
Gosztonyi Géza Igen
Hermann György Igen
Könczöl Dávid Igen
Mezei Boldizsár Igen
Sántha Péterné Igen
dr. Weisz Gábor Miklós Igen
Bálint Gergely Távol
Egry Attila Távol
Gondos Judit Távol

Frakció
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Szavazás eredménye
Ideje: 2022 szeptember 20 14:41
Típusa: Nyílt
Határozat 165 Elfogadva
Egyszerű

Megjegyzés;

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 7 100.00 70.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik. 0 0.00 0.00
Szavazott 7 100.00 70.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 30.00
Összesen 10 100.00

Név Voks Frakció
Czeglédy Ádám Igen
Gosztonyi Géza Igen -
Hermann György Igen -
Könczöl Dávid Igen
Mezei Boldizsár Igen -
Sántha Péterné Igen -
dr. Weisz Gábor Miklós Igen -
Bálint Gergely Távol -
Egry Attila Távol -
Gondos Judit Távol -
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Szavazás eredménye

Ideje: 2022 szeptember 20 14:42
Típusa: Nyílt
Határozat 166 Elfogadva
Egyszerű

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 7 100.00 70.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 7 100.00 70.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 30.00
Összesen
Megjegyzés:

10 100.00

Név Voks Frakció
Czeglédy Ádám Igen w

Gosztonyi Géza Igen -

Hermann György Igen -

Könczöl Dávid Igen -

Mezei Boldizsár Igen -

Sántha Péterné Igen -

dr. Weisz Gábor Miklós Igen -

Bálint Gergely Távol -

Egry Attila Távol H.

Gondos Judit Távol -
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